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Mateřská škola Klubíčko, Ostrava — Hrabová, Bažanova 6

 

V Ostravě, 18.2.2022

OdPOVědÍ na Otálky pana zastupitele_které napsal z pozice zastupitele
(jak uvedl v e—mailu). Odpovědi jsou odeslány 18.1.2022 — tedy v zákonné lhůtě 30dnů.

1. Jaká byla prosím Vaše odpověď občance, která se ptala minulý týden na volné místo
ve školce (viz níže)? Čili paní musí hledat jinou školku mimo Hrabovou? Jen proto, že

nestihli zápis?

Zápis byl v květnu 2021 a po půl roce (leden 2022) není v mé moci vyhovět, pokudje mateřská
škola naplněna. Zápis do mateřské školyprobíhá ve stanovenou dobu dle §34 Školského zákona.

2. Jak to prosím dopadlo s občankou, která přišla na jednání zastupitelstva? Říkala jsteji na
zastupitelstvu v prosinci 2021, že se pro ni místo najde, že se někdo stěhuje a
uvolní se tak místo. Toto místo již neplatí? Proč? Čili občanka musí vodit dítě mimo

Hrabovou?

Prosím, poslechněte si nahrávku ze zastupitelstva. Tam najdete správnou odpověď na dotaz
občanky. Jednoznačnějsem řekla, že se mi uvolnilo místo — stěhování ajižje obsazeno
dítětem, které se narodilo v lednu 2019. Vy moc dobře víte, že mám pořadník nepřijatých děti.
Na otázku, zda se dítě občanky dostane příští rokjsem odpověděla, že ano.

3. Kolik máme aktuálně volných míst ve škole? Pokud žádné, pak všichni, kteří mají
zákonný nárok, musí hledat v okolních obcích? Kolikjste od září 2021 měla zájemců o

volné místo?

Volné místo není žádné. Nemám povinnost si vést evidenci dotazů na volné místo v mateřské
škole.

4. Jak si jako zastupitel mám vysvětlit Vaše slova, kterájste uvedla v žádosti o dotaci. My
jsme postavili školku za 80 mil. korun, vše bylo pod Vaším dohledem ředitelky školky,
zastupitelky a členky ODS, která je u vedení MOb od 90. leta v roce otevřeníjiž byly
odmítnuty i děti, kteréjiž mají více než 3 roky? Nejedná se o žádost o názor, ale o žádost
o poskytnutí informace, jaktože jste dopustila uzavření školky na Příborská, kdyžjste
měla informace, že kapacita bude již při otevření nedostatečná.

Máte špatně informace. Jájsem žádnou žádost na dotaci na výstavbu mateřské školy nepodávala.
Tudížjsem tam nemohla uvést žádná slova.

Mgr. A. Stmišťová

 


